

奥斯特大学商学院教育展会 2016年5月15日

市场,创业与战略系

奥斯特大学商学院将在北京举办 2016 年教育展会, 奥斯特大学教授将对大学和课程做以介绍并为申请者现场面试。我们也同样接受现场申请。我们承诺将会在面试后 48 小时内对申请者发授录取。奥斯特大学商学院将提供 5 个最高可达到 2000 英镑的奖学金名额。

若有意报名申请面试,请于2016年5月10日前将申请表发送至z.jin@ulster.ac.uk

日期: 2016年5月15日,星期日

地点: 北京东三环北路东方路1号希尔顿酒店

代表团: Danielle McCartan-Quinn 教授: 市场创业与战略学院院长

Christine Wightman 女士: 商务学与市场学课程主任

金子博女士: 中国事物发展主管

安排:

15:00	奥斯特大学及课程宣讲
15:30	面试与答疑
16:30	奥斯特大学及课程宣讲
17.00	而试与答疑

Ulster University Business School Education Fair 15th May 2016

Department of Marketing, Entrepreneurship and Strategy

UUBS is hosting an Education Fair in Beijing and staff from Ulster University will do presentations of University and courses and provide interviews for applicants. We can accept applications for postgraduate study at the Education Fair. We will process these immediately, making offers to those who are to be offered a place within 48 hours of the interview taking place. Five UUBS Scholarships up to the value £2,000 each are available for the applicants.

To apply for an interview, please send the interview forms to z.jin@ulster.ac.uk by 10th May 2016.

Date of interview: 15th May 2016, Sunday

Venue: Hilton Hotel, 1 Dong Fang Rd, North Dongsanhuan Rd, Beijing

Delegation: Dr. Danielle McCartan-Quinn: Head of Department of Marketing, Entrepreneurship & Strategy

Ms Christine Wightman: Course Director of Business Studies

Ms Zibo Jin: China Development Co-ordinator

Schedule:

3:00 pm Presentation on University and Courses

3:30 pm Interviews

4:30 pm Presentation on University and Courses

5:00 pm Interviews

April 2016

